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Tilstede fra bestyrelsen: Formand Mogens Christiansson gr. 107 
                                             Kasserer Niels Aagaard gr. 116 
                                             Svend Erik Rasmussen gr. 172 
 
 
Dirigent:                             Otto Clemmensen gr. 95 
 
Referent:                            Kirsten Reimers gr. 125 
 
 
Stemmeberettigede:       46 fremmødte og 14 medbragte fuldmagter 
 
 

1. Valg af dirigent 
Otto Clemmensen gr. 95 blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og 
kan afvikles i overensstemmelse med den fremsendte dagsorden. 
Dirigenten nedsætter stemmetællere, bestående af Palle Sørensen gr. 177 og Ole Telling gr. 155. 
Kirsten Reimers gr. 125 blev valgt som referent og understreger at referatet bliver udformet som et 
beslutningsreferat. 
 

2. Kommentar til referatet af sidste års generalforsamling 
Enkelte medlemmer fandt det ikke fyldestgørende, da man havde udeladt punkter der gjaldt valg til 
bestyrelsen.  
Dette blev taget ad notam 

 
3. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år 

Dirigenten takker bestyrelsen for deres overskuelige beretning og beder om kommentar til 
beretningen.  
Der blev debatteret livligt, men da beretningen er til orientering, kunne man støtte den. 

 
4. Forelæggelse af det reviderede regnskab for 2014 

Der var bemærkninger fra Hanne Lowe Jacobsen gr. 142 vedr. forslag om den snerydning der bliver 
udført af Svend Erik Rasmussen gr. 172. Det blev fremført, at det på generalforsamlingen 2013 blev 
vedtaget, at der skulle betales kr. 5.000,00 + driftsomkostninger. Dette afklares af bestyrelsen. 
Ligeledes påpegede gr. 142 regnefejl, som kassereren redegjorde for.  
Regnskabet blev godkendt. 
 

5. Forslag fra medlemmer og bestyrelse, herunder fastsættelse af kontingent 
 
Forslag fra medlemmerne: 

 
1. Forslag om uvildig dirigent 

14 stemmer for - 35 imod   
Forslaget nedstemt. 
 

2. Forslag om bestyrelsens referater indsættes på hjemmesiden 
Der er 5 stemmer for - resten af forsamlingen imod. 
Forslaget nedstemt. 
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3. Forslag om kassererens redegørelse for økonomien, der oplyses på bestyrelsesmøderne 
2 stemte for - resten imod. 
Forslaget nedstemt. 
 

4. Forslag om fjernelse af ikke indregistrerede køretøjer på grundene 
Bestyrelsen kan ikke foretage dette indgreb, det er et politiarbejde. 
Således nedstemt med flertal. 
 

5. Forslag om ændring af vedtægt paragraf 15 stk. 2 
Man ønskede at indsendelse af skriftlige forslag skulle rykkes til 15. marts. 
Forslaget nedstemt. 
 

6. Forslag om nedsættelse af fest udvalg til 50 års jubilæum 2017 
Erik Rask gr. 117 blev festudvalgs formand og kan selv nedsætte udvalget. 
Der var ligeledes forslag om, hvorledes foreningen tegnes og ændring til paragraf 15. 
Blandt andet på grund af problematikken ved vedtægtsændringer, falder forslagene. 
 

7. Kommentar til referat af generalforsamlingen 2014 
Blev behandlet i starten af generalforsamlingen. 
Forslaget falder. 

8. Forslag om afholdelse af bestyrelsesmøder – frafaldet 

9. Forslag om referater af bestyrelsesmøder på hjemmesiden – frafaldet 

10. Forslag om gebyrer – trukket 

11. Forslag om dirigent – trukket 
  

12. Fjernelse af de store sten 
Forslaget forkastet. 

13. Kommentar til vort vejnet 
Bestyrelsen forsøger på bedste vis at holde området pænt. 

 
14. Forslag om fjernelse af skilt, der angiver redningsvej 

Forslaget nedstemt 
Bestyrelsen har kontakt til beredskabsstyrelsen, der vil blive opsat skilt ved slæbestedet 
med styrelsens positionsnummer. 
 

15. Spørgsmål om fældning af buske på strandområdet 
Dette blev debatteret. 

 
16. Forslag om vedligeholdelse af fodboldbanen 

31 stemte imod - for 12 
Forslaget nedstemt. 

 
17. Spørgsmål om påligning af gebyr for opbevaring i rabatten 

Ingen gebyr. 
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18. Kommentar til bestyrelsens fremtoning i korrespondance 

19. Slæbested - udseende og vedligeholdelse 
Bestyrelsen afventer svar fra naturstyrelsen 

20. Forslag om hjemmeside - administrator 
Evt. oprettelse af face-book profil, hvor man kan kommentere og debattere. 
Forslaget nedstemt. 

 
Forslag fra bestyrelsen: 

  
        21. Forslag om kontingentforhøjelse 2016 
               Kassereren begrundede forslaget, det er belyst i bestyrelsens beretning. 
               25 stemte for - 26 stemte imod. 
               Forslaget nedstemt. 

 
       22.  Bestyrelsen ønsker en ”knap” på hjemmesiden 
               Således at man nemt kan finde relevante oplysninger, såsom kontingent m.m. 
               Forslaget vedtaget. 

 
       23.  Bestyrelsen foreslår oprettelse af en ”emnebank” for forslag til vedtægtsændringer 
               Medlemmerne kan stille deres forslag, der vil blive behandlet og samlet ad en omgang. 
               På den måde kan man komme lidt nemmere igennem behandlingen af disse.                                                            
               32 medlemmer stemte for oprettelsen - 16 imod. 
               Forslaget vedtaget. 

 
 

PAUSE 
 
35 stemmeberettigede tilbage, da generalforsamlingen genoptages. 
 
 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
6.1 Formand   Mogens Christiansson gr. 107, ikke på valg. 
6.2 Kasserer   Niels Aagaard gr. 116, genvalgt. 
6.3 Bestyrelsesmedlem  Henrik Sørensen gr. 53, nyvalgt. 
6.4 Bestyrelsesmedlem  Svend Erik Rasmussen gr. 172, genvalgt. 
6.5 Bestyrelsesmedlem  Søren Kragh gr. 43, ikke på valg. 

7.    Valg af suppleant:   Kenn Bønni gr.110 

       8.    Valg af revisor:              Kirsten Reimers gr. 125 
              Valg af revisor suppleant:    Ole Johansen gr. 12 

              Alle under 6., 7. og 8. blev valgt med ”applaus”. 

9. Endeligt budget for 2015, godkendt 

10. Foreløbigt budget for 2016, godkendt 
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11. Evt. 
Gennemgang af forslag nr. 7 vedr. vejnettet blev drøftet som lovet. 
Ang. Aktiviteter i To-Bjerg kan forslagsstilleren gerne tage initiativ dertil. 
Ang. Tonen i nyhedsbreve og des lignende bør den være mere afslappet og ikke så direkte rettet 
mod personer. 
Vi har et dejligt område i To-Bjerg, som vi skal værne om og være glade for at besøge! 
 
Mødet sluttede kl. 14:00 
 
 
 
 

 
  Bestyrelsen: 
 

 
 
  Dirigent og referent: 
 

 
 
 
 
 
 
 


